

# C80型桥梁伸缩缝

产品名称	C80型桥梁伸缩缝
公司名称	衡水明兴工程橡胶制品有限公司
价格	1.00/米
规格参数	品牌:明兴 型号:GYZ 产地:衡水
公司地址	河北省衡水市武邑县经济开发区河钢路梦想中心10-1 (注册地址)
联系电话	15732837812 15732837812

## 产品详情

### C80型桥梁伸缩缝

GQF-C型桥梁伸缩缝,一种新型桥梁伸缩缝装置

GQF-C type bridge expansion joint, a new type of bridge expansion joint device

GQF-C型桥梁伸缩缝装置是适应我国公路桥梁建设的一种新型桥梁伸缩缝装置.GQF-C型桥梁伸缩缝装置采用整体热轧16Mn异型钢,克服了挤压异型钢直线度和集合尺寸不均匀的特点,GQF-C型桥梁伸缩缝装置综合技术性能和技术指标均达到或优于同类产品水平,结构型式及异型钢轧制均属国内首创,将成为交通行业标准推荐产品.

GQF-C type bridge expansion joint device is adapted to the sewing device adopts the whole hot rolling 16Mn shaped steel type.GQF-C bridge expansion device a new type of bridge expansion of highway bridge construction in our country, to overcome the extrusion special-shaped steel straightness and set size uneven device, comprehensive technical performance and technical indicators have reached or exceeded the international advanced products the horizontal seam type GQF-C bridge expansion, structure and special-shaped steel rolling are the first domestic transportation industry will become the standard recommended products.

GQF-C型桥梁伸缩缝装置产品特点:建筑高度低,国产热轧整体成型异型钢材高度仅mm,结构简单,安装方便,具有明显的可靠性,舒适性和耐久性.适用于桥面铺装层厚度等于或大于80mm,伸缩量小于等于80mm的各种桥梁,既方便旧桥梁伸缩装置更换,又可供新桥梁修建选用.

GQF-C type bridge expansion joint device features: low building height, homemade hot rolled profiled steel forming the overall height of only mm, has the advantages of simple structure, convenient installation, obvious reliability, comfort and durability. Suitable for pavement thickness is equal to or greater than 80mm and less than or equal to a variety of bridge expansion of 80mm, both for the convenience of the old bridge telescopic device replacement, and

can be used for the new bridge built in use.

GQF-C型桥梁伸缩缝装置中间橡胶密封条其技术要求:采用氯丁橡胶(CR)密封橡胶带的伸缩装置适用与温度为-25 -+60 地区.采用天然橡胶(NR)密封橡胶带的伸缩缝装置适用于温度为-40 -+60 地区.我公司生产的GQF-C型桥梁伸缩缝装置被广泛应用于各种工程中!

The intermediate device of rubber sealing strip and the technical requirements of GQF-C type bridge expansion joints: the chloroprene rubber (CR) sealing expansion device and temperatures for rubber belts for -25 -+60 DEG C area. The use of natural rubber (NR) sealing telescopic rubber belt joint device applicable to the temperature of -40 DEG -+60 DEG area. Device is used widely applied to various engineering seam type GQF-C bridge expansion produced by our company!

桥梁伸缩缝所用胶料适用范围:

Applicable range of rubber used for bridge expansion joint:

1、采用氯丁橡胶(CR)的伸缩缝装置适用于温度为-25 - +60地区。

1、 adopt the expansion joint device of chloroprene rubber (CR), which is suitable for the temperature -25 +60 area.

2、采用天然橡胶(NR)的伸缩缝装置适用于温度为-40 - +60地区。

2, the use of natural rubber (NR) device is suitable for temperature -40+60 area expansion joint.

衡水明兴橡塑位于河北省衡水市。公司已有十余年的发展历史，是工程用橡胶产品的先导企业，在市场经济的大潮下，本厂跻身国内大型生产厂家的行列，生产的聚硫密封胶、双组份聚硫密封胶,桥梁橡胶支座,盆式橡胶支座,板式橡胶支座,止水带,伸缩缝,止水条，柔性填料，聚硫密封胶，聚氯乙烯泡沫板，抗裂贴等一系列产品被许多大中型重点工程所采用，取得了经济效益和社会效益的双丰收。

Hengshui Ming Xing rubber is located in Hebei City, Hengshui province. The company has more than ten years of development history, is the leading enterprises of the rubber products, under the market economy, the factory among the domestic large-scale professional manufacturer ranks, the production of polysulfide sealant and two-component polysulfide sealant, rubber support, basin type rubber support plate, rubber bearings, sealing strip, expansion joints, sealing strip, flexible filler, polysulfide sealant, PVC foam board, cracking paste and a series of products by large and medium-sized key projects adopted by many countries, achieved a double harvest of economic benefits and social benefits.

我公司生产设备，检验手段齐全，技术力量雄厚，本厂被市技术监督局评为“产品质量合格单位”，并于通过ISO9001：2000质量体系认证。

Our company advanced production equipment, inspection means complete, strong technical force, the factory was named by the Municipal Technical Supervision Bureau "product quality qualified units", and through the ISO9001:2000 quality system certification. ,

本企业以“信誉至上、质量\*一、服务完善”为原则

质量方针：靠完善的服务，用优质的产品回报社会 质量目标：出厂合格率\*%，抽检合格率98%以上。

The enterprise to the "credibility first, quality first, perfect service" as the principle of quality policy: relying on perfect service market, with high-quality products to repay the society quality target: the pass rate is \*% and the sampling qualified rate of more than 98%.

本厂正以建立现代企业制度，建立健全企业合理法人治理结构为目标，以用户提供优质的产品和完善的服务为宗旨，向规模化、科学化、现代化、化方向迈进。

The factory is to establish a modern enterprise system, establish and perfect the reasonable legal corporate governance structure as the goal, to provide users with high-quality products and perfect service for the purpose, toward large-scale, scientific, modern and professional direction.